
Çanakkale Müteahhitler Birliği Başkan 
Yardımcısı Halil Kuzu, ilk kez ev sahibi 
olacaklara verilecek olan yeni konut 
kredisi desteğinin kira fiyatlarındaki 
yükselişin önüne geçeceğini söyledi. 
Başkan Yardımcısı Kuzu, “MB ile BDDK ilk 
kez ev sahibi olmak isteyenler için uygun 
bir kredilendirme sistemi üzerinde 

çalışıyor. Konut arzı artınca satış fiyatlarıyla kiralar da 
düşecek. Bu sektör açısından da, yeni ev sahibi olacaklar 
açısından da inanılmaz bir avantaj” dedi.
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AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, CHP'li 
Çanakkale Belediyesi'ni ve belediye başkanı Ülgür Gökhan'ı 
eleştirdi. Gider, belediyenin 25 yıldır şehre katkı sunacak 
elle tutulur proje üretemediğini söyledi. Gider, belediye 
başkanı Ülgür Gökhan'ın geçtiğimiz gün "Cumhuriyet 
Meydanı Düzenleme Projesi" diye duyurduğu projeye 
yakından bakıldığında aslında ortada bir proje olmadığını 
basit bir düzenlemeden ibaret olduğunu söyledi. Gider, 

"Proje dediğiniz meydanın altında katlı otopark bulunur, 
proje dediğiniz meydanın yanında yöresinde ailelerin 
çocuklarıyla, gençlerin arkadaşlarıyla birlikte zaman 
geçirebilecekleri sosyal alanlar bulunur. Yıllardan beri 
“bugün yarın yapacağız” dedikleri düzenleme aslında 
yaklaşan yerel seçimler öncesi vatandaşın gözünü 
boyamak için atılmış bir aldatmacan ibarettir" dedi.

Köşe yazıları sayfa 3'de

Çanakkale'yi Kazanmak 
Kolay Lapseki'yi, 
Yenice'yi Kazanın da Görelim
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Çanakkale'yi Kazanmak Kolay Lapseki'yi, 
Yenice'yi Kazanın da Görelim

Cumhur hoca, “Yerelde CHP zaten 25 yıldır kes�nt�s�z �kt�dar. G�rd�ğ� bütün 
seç�mler� kazanmış. Bu şeh�rde CHP'y� yenmek �mkânsız. Fakat ben s�ze başarılı 
olmak �ç�n bazı kr�terler sunayım” d�yor ve sıralıyor…

- Yen�ce beled�ye başkanlığını alırsanız bu başarıdır. 
- Lapsek� beled�yes� AKP kazanıyor. Orada kadroyu yen�ler, güçlü b�r ek�ple 

beled�yey� kazanırsanız bu başarıdır. 
- Eceabat normalde CHP'n�n kales�. Fakat beled�yey� alamıyor CHP. Demek 

k� orada da değ�ş�m şart. 

- Gel�bolu'da CHP değ�şmel�. Burası adeta CHP �ç�n Çankaya, Kadıköy g�b� 
garant� b�r yer. Burada b�r kadın aday koyab�l�r m�s�n�z?

- Son 25 yılda herhang� b�r beled�yey� kazanmış “kadın” başkanınız var mı? 
Bu seç�mde olacak mı?” d�ye soruyor.

Aslan, açıklamasının devamında, “Sevg�l� Muharrem Erkek, Yen�ce �lçes�nde h�ç seç�m� 
kazanamamak s�z� rahatsız etm�yor mu? Ben “üst poz�syonda” olsam �lk hedefim Yen�ce 
ve Lapsek�'de seç�m� kazanmayı hedef olarak koyardım” �fadeler�n� kullandı.
DEVAMI SAYFA 3'DE

BU NASIL PROJE? 
Otoparkı Yok Sosyal Alanı Yok

Ülkücülerden İnce Atışmalar
KİRACISINIZ-HAYIR 
MÜTEAHHİDİYİZ

Rıdvan Uz Evren Yalçın

AK Partinin 
Belediye 
Başkan 
Adayı Jülide 
İskenderoğlu 
Olacak!

Sosyolog Prof. Dr. Cumhur Aslan 2024 yılı başında 
yapılacak olan yerel seçimlere dair öngörülerini paylaştı. 
Aslan, AK Partinin adayının Jülide İskenderoğlu 
olabileceğine dikkat çekti.  Aslan ayrıca, önceki seçimde 
AK Parti'nin Murat Efe ile seçimi kazanacak gibi 
göründüğünü ancak CHP'nin Rıdvan Uz faktörüyle 
seçimi kazandığını belirtti. Bu seçimde ise daha güçlü bir 
adayla yarışacaklarını ve "merkez" ve sağ oylarını 
toparlayarak, CHP'den kopmuş kesimi de ikna ederek 
sandığa çekebileceklerini düşündüğünü ifade etti.

KÜRŞAT TUNA MHP 
GENEL MERKEZİNDE

Yerel Yönetimlerden Sorumlu Genel Başkan Yardımcısıyla Görüştü

Çanakkale Müteahhitler Birliği Başkan Yardımcısı Halil Kuzu
“YENİ DÜZENLEME; SEKTÖR AÇISINDAN BÜYÜK BİR FIRSAT”
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Güç Savaşına “Sergi” Molası!

4



220 Ağustos 2023 Pazargazetedegisim.com

AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, CHP'li 
Çanakkale Belediyesi'ni ve belediye başkanı Ülgür 
Gökhan'ı eleştirdi. Gider, belediyenin 25 yıldır şehre katkı 
sunacak elle tutulur proje üretemediğini söyledi. Gider, 
belediye başkanı Ülgür Gökhan'ın geçtiğimiz gün 
"Cumhuriyet Meydanı Düzenleme Projesi" diye 
duyurduğu projeye yakından bakıldığında aslında ortada 
bir proje olmadığını basit bir düzenlemeden ibaret 
olduğunu söyledi. Gider, "Proje dediğiniz meydanın 
altında katlı otopark bulunur, proje dediğiniz meydanın 
yanında yöresinde ailelerin çocuklarıyla, gençlerin 
arkadaşlarıyla birlikte zaman geçirebilecekleri sosyal 
alanlar bulunur. Yıllardan beri “bugün yarın yapacağız” 
dedikleri düzenleme aslında yaklaşan yerel seçimler 
öncesi vatandaşın gözünü boyamak için atılmış bir 
aldatmacan ibarettir" dedi.

Deprem Sonrası Aldığınız Kararlardan 
Kaçını Uyguladınız?
Gider, deprem sonrası belediye meclisini olağanüstü 
toplantıya çağıran belediye başkanı Sayın Ülgür 
Gökhan'ın mecliste oy birliğiyle alınan kararların kaçını 
uyguladığını sordu. Gider, "Gördüğümüz kadarıyla o 
toplantı ve söyledikleri tamamen halkın gözünü 

boyamaktan, günü kurtarmaktan ibarettir! Sormak 
isterim, mesela o toplantıdan sonra “bu işi belediye olarak 
biz çözeriz” diyerek seçim vaadi verdiği sonrasında adeta 
kaderine terk ettiği Sosyal Konutlarla ilgili hangi adımı 
atmıştır?" diye konuştu.
Belediye, Cuma Pazarıyla İlgili Vatandaşın Çağrısına 
Neden Kulak Vermiyor?
Gider, Çanakkale halkının en çok kullandığı ve fiziki 
anlamda zamanın adeta elli yıl gerisinde kalmış Cuma 
pazarı yeriyle ilgili vatandaşların ve esnafın "bu işi çözün" 

çağrılarına neden kulak verilmediğini sordu. Gider, "Bir 
pazar yeri projesini hayata geçirmek o kadar da zor değil, 
bakın AK Partili Biga, Lapseki, Ezine belediyelerimiz son 
dönemde halkın ihtiyaçlarına cevap veren modern pazar 
yerlerini vatandaşlarımızın hizmetine sunmuştur. 
Nüfusu ve bütçesi bu ilçelerimizden on kat daha fazla 
olan Çanakkale Belediyesi bir pazar yerini dahi yapmayı 
neden becerememiştir!" dedi.

Meydan Düzenlemesi Bir 
Aldatmacadan İbarettir
Gider, belediye başkanı Ülgür Gökhan'ın geçtiğimiz gün 
"Cumhuriyet Meydanı Düzenleme Projesi" diye 
duyurduğu projeye yakından bakıldığında aslında ortada 
bir proje olmadığını basit bir düzenlemeden ibaret 
olduğunu söyledi. Gider, "Proje dediğiniz meydanın 
altında katlı otopark bulunur, proje dediğiniz meydanın 
yanında yöresinde ailelerin çocuklarıyla, gençlerin 
arkadaşlarıyla birlikte zaman geçirebilecekleri sosyal 
alanlar bulunur. Yıllardan beri “bugün yarın yapacağız” 
dedikleri düzenleme aslında yaklaşan yerel seçimler 
öncesi vatandaşın gözünü boyamak için atılmış bir 
aldatmacadan ibarettir" dedi.
Çanakkale'mizin de Dünyaca Ünlü Bir Meydanı Neden 
Olmasın?
Gider, şehirlerin meydanlarıyla anıldığını belirterek, 
“mesela Times Meydanı, New York, Amerika Birleşik 
Devletleri'nin adeta bir simgesidir, Kızıl Meydan, 
Moskova, Rusya'nın bir simgesidir. Her yıl yüzbinlerce 
turisti ağırlayan Çanakkale'mizin de dünyaca ünlü bir 
meydanı neden olmasın?” diye sordu. 

Daha Önce Nasıl Destek Olduysak 
Şimdi de Destek Oluruz
Meydan konusunda destek vermeye hazır olduklarını 
söyleyen Gider, “eğer gerçekten bir meydan düzenlemesi 
yapma niyetleri varsa partimizin yerel seçimlerde 
hazırladığı Cumhuriyet Meydanı projelilerine şöyle bir göz 
atsınlar ne demek istediğimizi daha iyi anlarlar. Bu 
konuda kendilerine daha önce 12 yılda bitiremedikleri 
belediye binasının yapımı için nasıl kredi desteği 
sağladıysak, şehrin katı atık ve su artıma tesisleriyle ilgili 
nasıl destek sağladıysak bu konuda da destek 
sağlayacağımızı taahhüt ediyoruz” dedi.

Ülgür Gökhan Değişmeli Ama Bu 
Yetmez!
Gider, belediye yönetiminin gündeminde acil çözüm 
bekleyen ne yukarda saydığım sorunlar vardır ne de 
vatandaşın refahını önceleyen nitelikli işler vardır" dedi. 
Gider, "CHP ve Millet İttifakı için 14 Mayıs seçimleri çok 
büyük bir hezimetle sonuçlanmış kırılmalar yaşatmıştır. 
Bu kırılmanın yansıdığı illerden birisi de Çanakkale 
olmuştur. Parti içindeki koltuk kavgaları, değişim naraları 
Çanakkale'de Ülgür Gökhan için de atılmaktadır. Fakat 
yılların tecrübesi Çanakkale'nin sorunları CHP'li bu isim 
gitsin şu isim gelsinle çözülemeyecektir. O yüzden evet 
Ülgür Gökhan değişmeli ama bu yetmez Çanakkale 
belediyesinde bir zihniyet değişimi olmalı ve 
Çanakkale'miz AK Belediyecilikle tanışmalıdır" dedi.

Bu Nasıl Proje? Otoparkı Yok Sosyal Alanı Yok
20
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Ulusal kanallardak� tartışma 
programlarının neredeyse 
tamamında CHP konuşuluyor ve 
part� �ç�ndek� gruplaşmaya bakınca 
yerel seç�mlere kadar da 
konuşulacağa benz�yor. Yerelde de 
durum farklı değ�l. CHP esk� 
M�lletvek�l� Muharrem Erkek'�n 
durumu malum konuya da�r 
“Muharrem Erkek Portres�: 

Operasyon ve Satış” başlıklı b�r yazıyla yerelde yaşananları 
detaylıca anlatmıştım. Gel�n sonrasındak� gel�şmelere hep 
b�rl�kte bakalım.
Ülgür Gökhan ve Muharrem Erkek'�n dolaylı olarak yarıştığı 
Mav� ve Beyaz l�ste delege yarışında, Erkek kanadı gal�p geld�. 
Önümüzdek� merkez �lçe seç�m�ne muhtemelen tek adayla 
g�d�lecek ve Erkek'�n destekled�ğ� İbrah�m Can Ergun merkez 
�lçe başkanı olarak seç�lecek. 
Gökhan'a Destek Olmadınız ve Bu Sorunu Çözmed�n�z?
Seç�m sürec�n� kısaca özetlemem gerek�rse şunları 
söyleyeb�l�r�m, Muharrem Erkek'�n beyaz l�stes� öyle b�r 
organ�ze oldu k� beyaz t�şörtler g�yd�ler, çeş�tl� vaatler�n yer 
aldığı görseller hazırlayarak, “b�z�m destekled�ğ�m�z aday 
beled�ye başkanı olursa şunları şunları yapacağız” ded�ler. 
“Şunların” arasında sosyal konutların kentsel dönüşümle 
yen�lenmes� b�le vardı. İnsan �ster �stemez soruyor, Muharrem 
Bey s�z genel başkan yardımcısıydınız, m�lletvek�l�yd�n�z, 
çevren�z gücünüz vardı, yanınızdak� arkadaşların neredeyse 
tamamı düne kadar Ülgür Gökhan'ın yanındaydı bu sosyal 
konutlar meseles�n� çözeb�lme �raden�z vardı da neden Ülgür 
Gökhan'a destek olmadınız ve bu sorunu çözmed�n�z?
Sevg�l� Muharrem Erkek…
Muharrem Erkek kanadı delege seç�mler�nde kend� 
part�s�ne karşı organ�ze olarak elde ett�ğ� “başarıyı” acaba 
yerel seç�mlerde de göstereb�l�r m�? Gel�n bu sorunun 
cevabına arayalım…

Han� CHP'y� eleşt�rd�ğ� �ç�n part�den �hracı �stenen ve baskılar 
sonucu �st�fa etmek zorunda kalan Sosyolog Prof. Dr. Cumhur 
Aslan vardı. Aslan, bundan 3 yıl önce “CHP neden �kt�dar 
olmamalı” başlığıyla b�r yazı kaleme almış ve “bunları bunları 
yapmazsanız �kt�dar olamazsınız” dem�şt� 14 Mayıs seç�mler�ne 
bakınca ded�ğ� de oldu. Ş�md� aynı hocanın d�kkat çeken b�r 
başka açıklamasını s�z�nle paylaşmak �st�yorum. 
Cumhur hoca, “Yerelde CHP zaten 25 yıldır kes�nt�s�z 
�kt�dar. G�rd�ğ� bütün seç�mler� kazanmış. Bu şeh�rde 
CHP'y� yenmek �mkânsız. Fakat ben s�ze başarılı olmak �ç�n 
bazı kr�terler sunayım” d�yor ve sıralıyor…

- Yen�ce beled�ye başkanlığını alırsanız bu başarıdır. 
- Lapsek� beled�yes� AKP kazanıyor. Orada kadroyu 

yen�ler, güçlü b�r ek�ple beled�yey� kazanırsanız bu 
başarıdır. 

- Eceabat normalde CHP'n�n kales�. Fakat beled�yey� 
alamıyor CHP. Demek k� orada da değ�ş�m şart. 

- Gel�bolu'da CHP değ�şmel�. Burası adeta CHP �ç�n 
Çankaya, Kadıköy g�b� garant� b�r yer. Burada b�r 
kadın aday koyab�l�r m�s�n�z?

- Son 25 yılda herhang� b�r beled�yey� kazanmış 
“kadın” başkanınız var mı? Bu seç�mde olacak mı?” 
d�ye soruyor.

Aslan, açıklamasının devamında, “Sevg�l� Muharrem Erkek, 
Yen�ce �lçes�nde h�ç seç�m� kazanamamak s�z� rahatsız etm�yor 
mu? Ben “üst poz�syonda” olsam �lk hedefim Yen�ce ve 
Lapsek�'de seç�m� kazanmayı hedef olarak koyardım” �fadeler�n� 
kullandı.
Ne d�yel�m, hazıra konmak kolay zoru başarın da görel�m… 
Çanakkale'de CHP'de gruplaşmalar devam ed�yor. Muharrem 
Erkek'�n l�stes� delege seç�mler�n� kazandı, ancak yerel 
seç�mlere kadar part� �ç�nde huzur sağlanacağında şüphel�. 

“Muharrem Erkek Portres�: Operasyon ve Satış” 
https://www.gazetedeg�s�m.com/yazar/kerem-�r�c/muharrem-
erkek-portres�-operasyon-ve-sat�s-790-kose-yaz�s�

Yerel Yönetimlerden Sorumlu Genel Başkan Yardımcısıyla 
Görüştü
Son dönemde MHP genel merkezine sıkça ziyarette 
bulunan Tuna, en son ziyaretinde Yerel Yönetimlerden 
Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı ve Ankara Milletvekili 
Sayın Sadir Durmaz'ı ziyaret etti. Tuna ziyareti sosyal 
medya hesabından “Kutlu dergahımızda Genel Başkan 
Yardımcımız Sn. Sadir DURMAZ Bey'i ziyaret ettik. ����” 

yaptığı bu paylaşımla duyurdu. 

7 Haziran 2015 genel seçimlerinde %19,7ile 68.816 oyla MHP 
tarihindeki en yüksek oyu alarak milletvekili seçilen 
Kürşat Tuna uzun bir süredir siyasete ara vermişti. 
MHP 14 Mayıs 2023 tarihinde yapılan son seçimlerde 
oyların sadece %6.62'sini alarak son yıllardaki en düşük 
oyu alarak milletvekili çıkaramadı. 

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, 1 Ağustos 2019'da 
İYİ Partililere “yuvaya dön” çağrısının üzerinden 
yaklaşık 4 yıl sonra teklifini revize etti ve yerel 
seçimlerde ülke hayrı için 'ittifak yapalım' dedi. 
Genel Başkan Yardımcısı İsmail Özdemir'in 
yayınladığı mesajda, "Sayın Genel Başkanımız, 1 
Ağustos 2019 tarihinde Twitter üzerinden bir mesaj 
yayınlamış ve geçmişte MHP'de yer alıp sonradan İyi 
Parti bünyesine geçen isimlere bir çağrıda 
bulunmuştu. Yine Sayın Genel Başkanımız, sizlere 
hürmetlerini sunarak, İYİ Parti'ye yeni bir çağrısını 
iletiyor ve saygıdeğer kamuoyuyla paylaşıyorlar. 
'Çağırdık Dönmediniz Yuvaya, Yerel İktidarda Komşu 
Olalım Ülke Hayrına.' Programınızda başarılar diler, 
tekraren sevgi ve saygılarımızı sunarız" denildi. 

KİRACISINIZ!
İYİ Parti Çanakkale Milletvekili Rıdvan Uz, 
Bahçeli'nin çağrısına ilk tepki verenlerden oldu. Uz, 
isim vermeden, "Beyefendi kirada oturduğu evi 
satmaya kalkıyor" paylaşımında bulundu. 

MÜTEAHHİDİYİZ
Uz'un bu çıkışına Çanakkale'den tepkiyi ise MHP'li 
Belediye Meclis Üyesi Evren Yalçın verdi. Yalçın, 
“Kiralık evde oturup, kirasını da başkasına 
ödettirenler herkesi kiracı zanneder. Biz o binaların 
müteahhidiyiz…” ifadelerini kullandı. 

Çanakkale'yi Kazanmak Kolay Lapseki'yi, Yenice'yi Kazanın da Görelim

Ülkücülerden İnce Atışmalar

KİRACISINIZ-HAYIR 
MÜTEAHHİDİYİZ

KÜRŞAT TUNA MHP GENEL MERKEZİNDE

Uzmanı anlattı... Otomobildeki ÖTV artacak mı? 
Otomobil fiyatlarındaki yükseliş ne zaman durur?

İstanbul Motorlu Araç Satıcıları Derneği (İMAS) Başkanı 
Hayrettin Ertemel, piyasadaki durgunluk nedeniyle 
otomobillerde Özel Tüketim Vergisi'nde (ÖTV) artış 
beklemediklerini söyledi.

İstanbul Motorlu Araç Satıcıları Derneği (İMAS) Başkanı 
Hayrettin Ertemel, son günlerde otomotivde ÖTV artışıyla 
ilgili çalışma yürütüldüğüne dair haberlerin çıktığını 
söyledi.

Milliyet'e konuşan Ertemel, otomotivde tahsil edilen ÖTV 
oranının, tüm vergi gelirlerinin ortalama yüzde 10'unu 
oluşturduğunu ifade ederek "Ayrıca satışların yüksek 
olması sebebiyle hedeflenen ÖTV gelirinin yüzde 75'i ilk 6 
aylık dönemde yakalanmış durumda" dedi.

Ertemel, "Beklenen gelirin hedeflenen süreden önce 
oluşması ve şu an için piyasamızda var olan genel 
durağanlık gibi sebeplerle ÖTV'de artış beklemiyoruz" 
ifadelerini kullandı.

Otomobildeki fiyat artışı ne zaman 
duracak?
İMAS Başkanı Ertemel, Ticaret Bakanlığı'nın araç satışında 
'6 ay ve 6 bin kilometre' kuralını uzattığını anımsatarak, 'al-
sat'çıların siparişlerini iptal ettiğini ifade etti.

Temmuzda ihtiyaç sahibi vatandaşın araç almasıyla satış 
rekoru kırıldığını belirten Ertemel, şöyle devam etti: "Bir 
süre sonra bu taleplerin de karşılanmasıyla satış 
adetlerinde düşüş görebiliriz. Ayrıca sıfır otomobildeki 
tedarik sorununun azalmasıyla da fiyat artışlarının 
durabileceği düşüncesindeyiz. Bu sebeplerle yıl sonuna 
doğru markalar bazı kampanyalar düzenleyebilir. Otomobil 
almak isteyen vatandaşlarımız bu süreci takip ederek 
karar verebilirler.”

https://www.gazetedegisim.com/yazar/kerem-iric/muharrem-erkek-portresi-operasyon-ve-satis-790-kose-yazisi
https://www.gazetedegisim.com/yazar/kerem-iric/muharrem-erkek-portresi-operasyon-ve-satis-790-kose-yazisi
https://www.gazetedegisim.com/yazar/kerem-iric/muharrem-erkek-portresi-operasyon-ve-satis-790-kose-yazisi
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Sosyolog Prof. Dr. Cumhur Aslan 2024 yılı başında 
yapılacak olan yerel seçimlere dair öngörülerini paylaştı. 
Aslan, AK Partinin adayının Jülide İskenderoğlu 
olabileceğine dikkat çekti.  Aslan ayrıca, önceki seçimde 
AK Parti'nin Murat Efe ile seçimi kazanacak gibi 
göründüğünü ancak CHP'nin Rıdvan Uz faktörüyle seçimi 
kazandığını belirtti. Bu seçimde ise daha güçlü bir adayla 
yarışacaklarını ve "merkez" ve sağ oylarını toparlayarak, 
CHP'den kopmuş kesimi de ikna ederek sandığa 
çekebileceklerini düşündüğünü ifade etti.

#çanakkale #çanakkaledeğişim #jülideiskenderoğlu # 
"Gündemde dolaşan bir iddiaya göre, Jülide İskenderoğlu 
AK Parti Çanakkale Belediye Başkan Adayı olacak. Ancak 
bu bilgiyi henüz doğrulayacak kesin verilere sahip değiliz. 
Şu an için elimizde sadece bir duyum veya gözlem var."

İrfan Mutluay İsmi Öne Çıkacak
CHP tarafında ise Ülgür Gökhan'ın aday olmayacağını 
gözlemlediğini belirten Aslan, bu durumda Muharrem 

Erkek ve İrfan Mutluay isimlerinin ön plana çıkabileceğini 
ve hatta Mehmet Öngen gibi başka adayların da ortaya 
çıkabileceğini vurguladı. İrfan Mutluay'ın üye tarafından 
destek görmesi durumunda seçimi alabileceğini, aynı 
şekilde Muharrem Erkek'in ilçeyi ve muhtemel olarak ili de 
kazanması halinde avantaj sağlayabileceğini ifade etti.

Seçimin Kaderi Yine Rıdvan Uz'un Elinde 
Olacak
Prof. Dr. Cumhur Aslan'a göre, seçimin kaderi yine Rıdvan 
Uz'un elinde olacak gibi görünüyor. Ayrıca, MHP'nin AK 
Parti'den kopmak için fırsat kollayan kesimlerle, derin 
ekonomik krizin de seçim sonuçlarını etkileyebileceğine 
dikkat çekti.
Son olarak, AK Parti'nin kadın belediye başkan adaylığı 
konusunda da değinen Aslan, eğer AK Parti'nin il başkanı 
ve vekilin ardından bir kadın adayı çıkarsa, CHP'nin 
kadınlara yeterince değer vermediği algısının 
güçlenebileceğini ifade etti.
Sosyolog Prof. Dr. Cumhur Aslan'ın bu değerlendirmesiyle 
birlikte, Çanakkale Belediye Başkanlığı seçimlerindeki 
aday belirleme sürecinin ve seçim sonuçlarının nasıl 
şekillenebileceği merak konusu oldu.

AK Partinin Belediye Başkan Adayı Jülide İskenderoğlu Olacak

DEVA Partisi İl Başkanı Kavut oldu
Demokrasi ve Atılım Partisi (DEVA) İl Başkanı Berkan 
Karaca'nın istifasının ardından il başkanlığına Kemal Kavut 
getirildi.
Kısa süre önce yapılan gelen seçimlerden sonra muhalefet 
partilerinde taşlar yerinden oynamaya devam ediyor. Bazı 
partilerde olduğu gibi DEVA Partisi'nde de değişim oldu. 
DEVA Partisi Çanakkale İl Başkanlığı görevini yürüten 
Berkan Karaca, istifasının ardından seçim sonuçlarına göre 
tekrar göreve gelmişti. Ancak son dönemde yaşanan 
gelişmelerle birlikte Karaca, il başkanlığı görevinden tekrar 
çekildi.
DEVA Partisi'nin kuruluşundan bu yana partinin 
faaliyetlerine aktif olarak katkı sunan ve Berkan 
Karaca'nın ekibinden yer alan Kemal Kavut, Çanakkale İl 
Başkanlığı'na atandı. Kemal Kavut kendi sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada “Kuruluşundan bu yana 
mensubu olduğum Demokrasi ve Atılım Partisi'nin, Genel 
Başkanı Sn. Ali Babacan ve GMYK üyelerine; tarafıma 
Çanakkale İl Başkanlığı görevini tevdi etmeleri nedeniyle 
teşekkür ederim.  Adalet, ehliyet, liyakat anlayışından 
dolayı siyasete başladığım DEVA Partisi'nde, İl Başkanlığım 
boyunca tüm arkadaşlarımızı aynı değerlerle 
kucaklayacağım. Deva Partisine emek veren; gönüllümüz, 
üyemiz veya teşkilat mensubu arkadaşlarımızın emeğini 
zayi etmeden haklarını teslim edeceğiz. Ülkemizin, Genel 

Başkanımız Sn. Ali Babacan liderliğindeki dürüst ve liyakat 
sahibi DEVA kadrolarına olan ihtiyacı her geçen gün daha 
da artarken, yorulmadan yürümeye kararlı olduğumuz bu 
yolun Çanakkale'miz ve ülkemiz için hayırlı olmasını 
dilerim. Çanakkale Deva Ailesi'ne hayırlı olsun” ifadeleri 
kullanıldı.
Öte yandan Kavut'un il başkanı olmasına bazı DEVA 
Partililerin de hoş karşılamadığı belirtiliyor.

Gergin Geçen 
MHP Ayvacık İlçe 
Kongresi İptal Edildi

Tartışma ve gergin geçen 
Milliyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Ayvacık İlçesi 
Kongresi, Yüksek Seçim 
Kurulu kararıyla iptal edildi. 
Kongre yeniden yapılacak
Geçen Pazar günü MHP 
Ayvacık İlçe Kongresi yapıldı. 
Kongrede büyük tartışmalar 

ve gerginlikler yaşandı. Mehmet Öktem tek aday 
olarak girdiği seçimi kazanarak MHP Ayvacık İlçe 
Başkanı seçilmişti. Kongrede MHP Çanakkale İl 
Başkanı Tuğrul Yıldırım ise adaylarının Öktem 
olmadığını ifade etmişti. Bunun üzerine çok kongrede 
tartışma çıktı. Tartışmalardan sonra konu MHP genel 
merkezi tarafından YSK'ya kongre iptali için 
başvurulduğu belirtilmişti. YSK, başvuru sonucunda 
Ayvacık Milliyetçi Hareket Partisi Ayvacık İlçesi 
Kongresi'ni iptal etti.
MHP Çanakkale İl Başkanı Tuğrul Yıldırım sosyal 
medya aracılığı ile yaptığı paylaşımda ise, “13.08.2023 
tarihinde toplanan; ancak şartlar uygun olmadığı için 
MHP Genel Merkezimiz tarafından 'iptal-tatil' edilen, 
MHP Ayvacık İlçesi kongre süreciyle ilgili YSK'ya 
yapılan itiraz müracaatı neticelenmiş olup,  
“KONGRENİN İPTALİNE” karar verilmiştir. Kongremiz 
daha sonra ilan edilecek bir tarihte icra edilecektir. 
Kamuoyunun bilgisine arz olunur” ifadelerini kullandı.
Kongrede seçilen Mehmet Öktem ise kongre iptaline 
ilişkin yaptığı paylaşımda, “13.08.2023 tarihinde 
gerçekleştirilen Milliyetçi Hareket Partisi Ayvacık ilçe 
kongremiz genel merkez yönetimimiz tarafından iptal 
edilmiştir. Liderimiz Sayın Dr. Devlet Bahçeli beyefendi 
ve genel merkez yöneticilerimizin aldığı her karara 
sonuna kadar saygılıyız. Yeni oluşacak yönetimin 
emrinde Ayvacık ilçemizde Milliyetçi Hareket Partisi'ni 
iktidar yapmak için birlik ve beraberlik içerisinde var 
gücümüzle çalışacağız” ifadelerini kullandı.

Güç Savaşına “Sergi” Molası!
CHP Çanakkale Milletvekili İsmet Güneşhan ile CHP PM 
üyesi ve CHP Çanakkale Eski Milletvekili Muharrem Erkek, 
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'ı makamında ziyaret etti. 
Belediye tarafından ziyaret şu açıklama ile duyuruldu; 
Ziyaret kapsamında ilk olarak Başkan Gökhan, Güneşhan 
ve Erkek'le birlikte Çanakkale Belediyesi Troia Sergi 
Salonu'nda sergilenen “Buğdayın Hikayesi” isimli 
Uluslararası Katılımlı İllüstrasyon Sergisi'nde bir araya 
geldi.
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Hacı Ramazan Muhtaroğlu, Roman Dernekleri 
Konfederasyonu Genel Başkanlığından ayrıldığını duyurdu. 
Muhtaroğlu, 6 yıllık görevini tamamladığını belirterek, 
"Genç soluklu, azimli ve istekli gençlerin önünü açmak için 
bırakmak lazım" dedi. 
Yıllardır Çanta Roman Derneklerinde ki başkanlık 
sandalyesini kaptırmamak için uğraş verenlerin aksine, 
görev yaptığı süre boyunca konfederasyonu siyasetin arka 
bahçesi haline getirmediğini belirten Muhtaroğlu, “Şimdi 
yerel seçimler yaklaşıyor, çanta dernek başkanlığından 

başka hiçbir numarası olmayan sırtlanlar yine ortaya çıktı” 
ifadelerini kullandı.

Muhtaroğlu, yaptığı açıklamada, "Derneklere; Roman ismi 
vermenin yasak olduğu dönemlerde başladı, Roman 
Vatandaşların eşit yurttaşlık hakkını savunma sevdamız. 
Bu uğurda Spor kulübü, Federasyon derken, en son 2017 
yılında, AKP li, CHP li ve diğer siyasi görüşe sahip 
arkadaşlar ile bir araya gelerek, temsilde tarafsız olma 
adına, ROMAN DERNEKLERİ KONFEDERASYONU'NU 
kurduk. Ben dahil ,Herkesin elbette bir siyasi görüşü vardı, 
ancak Konfederasyon: hiç bir partinin sözcülüğünü yada 
siyasi arka bahçeliği görevi yapmadı. Her arkadaş, kendi 
yerelinde, kendi siyasi faaliyetlerine devam etti. Bizlerde 
onları parti ayrımı yapmadan destek olduk. (İYİ DE YAPTIK, 
YİNE OLSA YİNE ROMAN KARDEŞLERİMİZİN BİR YERE 
GELMESİ İÇİN AYNI ŞEKİLDE YAPARIZ.)" dedi.
Muhtaroğlu, Roman Dernekleri Konfederasyonu'nun 
faaliyetlerini de şöyle özetledi:

Kendi Bütçemiz İle Çanakkale İlinde 18 
Ayrı Çalıştay Gerçekleştirdik
Roman Vatandaşlarının Sorunlarının tespiti adına kendi 
bütçemiz ile Çanakkale ilinde 18 ayrı çalıştay 
gerçekleştirdik.
Diğer bölgelerde düzenlenen 200 den fazla Çalıştaya yine 
ekibimiz ile birlikte kendi bütçemiz ile katılım sağladık.
Tertemiz Bir Şekilde Bayrağı Teslim Ettik
Kuruluşta 2 dönem yapacağımı beyan etmiştim, sözümde 
de durdum 3 yıl dan 2 dönem 6 yıl boyunca Genel Başkanlık 
görevimi, Hiçbir kurum kuruluş, Dernek, Siyasi parti, veya 

Sponsordan destek almadan yürüttüm ve tertemiz bir 
şekilde Bayrağı teslim ettik.

Çanta Roman Derneklerinin Aksine…
Muhtaroğlu, Roman Dernekleri Konfederasyonu'nun 
faaliyetlerini sürdüreceğini ancak genel başkanlık görevini 
gençlere devrettiğini belirterek, "Yıllardır ÇANTA Roman 
Derneklerinde ki başkanlık sandalyesini kaptırmamak için 
Ailesinden başkasını yönetime alamayan, Dernek, 
federasyon işlerini meslek haline getiren ve bununda 
dışında hiçbir işi ve geliri olmayan tipler, maalesef gerçek 
hizmet ehillerinden çok çok daha fazla , Gelişen teknoloji, 
değişen dünyaya ve ekonomiden bir haber olanlar sırf 
siyasetten nemalanmak için kendi İkballeri uğruna Hala 
başkanlık koltuğunda," dedi.
Muhtaroğlu, sözlerini şöyle tamamladı:
"Sivil toplum örgütü yüzlerinin artık değişmesi ve Buna 
Öncülük yapmak adına bu işin ilklerinden ve Zirvesini 
görmüş biri olarak , Tüm dernek, federasyon 
Konfederasyon görevlerimi DEVRETTİM.
Roman Sivil Toplum Örgütü işlerini, Tahsil seviyeleri 
yüksek ,Roman gençliğine devretmekte çok ama çok geç 
kalındı.
Şimdi yerel seçimler yaklaşıyor, Bu saydığım çanta dernek 
başkanlığından başka hiçbir numarası olmayan 
SIRTLANLAR yine ortaya çıktı.

Nerede ve Neden bırakmaya gelince,
Roman toplumuna Hizmetin Devamı için: Genç soluklu, 
Azimli ve istekli gençlerin önünü açmak nedeni ile 
bırakmak LAZIM ..
Hacı Yakışıklı vesselam”

Konfederasyonu Siyasetin Arka Bahçesi Haline Getirmedim!

Çanakkale Müteahhitler Birliği Başkan Yardımcısı Halil Kuzu
“YENİ DÜZENLEME; SEKTÖR AÇISINDAN BÜYÜK BİR FIRSAT”

Çanakkale Müteahhitler Birliği Başkan Yardımcısı Halil 
Kuzu, ilk kez ev sahibi olacaklara verilecek olan yeni konut 
kredisi desteğinin kira fiyatlarındaki yükselişin önüne 
geçeceğini söyledi. Başkan Yardımcısı Kuzu, “MB ile BDDK 
ilk kez ev sahibi olmak isteyenler için uygun bir 
kredilendirme sistemi üzerinde çalışıyor. Konut arzı artınca 
satış fiyatlarıyla kiralar da düşecek. Bu sektör açısından da, 
yeni ev sahibi olacaklar açısından da inanılmaz bir avantaj” 
dedi.

Çanakkale Müteahhitler Birliği Başkan Yardımcısı Halil 
Kuzu, Merkez Bankası ve Bankacılık Denetleme ve 
Düzenleme Kurumu'nun (BDDK) hazırladığı ilk kez ev 
sahibi olacaklara sunacağı devlet desteklerini Sabah 
Gazetesi'ne değerlendirdi. Başkan Yardımcısı Halil Kuzu, 
daha önce uygulanan Yeni Evim kampanyasında 
müteahhitlerin belli bir miktarla finansmana destek olması 
ve bankalarla aralarında bir sözleşme imzalayarak bir 
garantörlük  anlaşması yapması isteniyordu. Açıkçası bu 
gerek müteahhitler açısından gerekse alıcılar nezdinde çok 
fazla karşılık bulmadı. Bu krediler de doğal olarak genel 
anlamda kullandırılamadı. Bu projede aslında uzun vadeli 
bir mortgage sistemi. Ama öğrendiğimiz kadarıyla daha 
kapsamlı ve daha avantajlı” dedi.

Daha Uzun Vade Bekleniyor
Ev sahibi olmak isteyen milyonlarca kişinin desteğin 
detaylarını öğrenmeye çalıştığını belirten Başkan 
Yardımcısı Kuzu, “Çalışmaların önümüzdeki günlerde daha 
da netleşeceğine inanıyoruz. Düzenleme aslında konut 
edinimini kolaylaştırmayı hedefliyor. Daha önceki 
kampanyalardan yola çıkarak ev alacakların kredi vade 
oranında da bir uzatma bekledikleri aşikâr. Özellikle kalıcı 
mortgage dediğimiz ve 120 ay dışında 15 yıl yani 180 aya 
kadar bir vadelendirme mümkün olabilir. Özellikle özel 
bankalarda aylık 2.90'a kadar çıkan konut kredileri faiz 

oranlarının nispeten tüketiciler için kabul edilebilir 
seviyeye düşürülmesi gerekmekte” dedi.

“Komisyon Yok, Dosya Masrafı Yok”
1.20-1.50 seviyelerinde bir kampanyanın sektörü 
canlandırabileceğini de belirten Başkan Yardımcısı Kuzu, 
konuşmasını şöyle tamamladı: “ Şuan için bizde farklı 
kampanyalarla satışlarımızı hızlandırmayı hedefliyoruz. 
Komisyon ücreti, dosya masrafı ödemeden 1.20 den 
başlayan fiyat avantajlarıyla müşterilerimize  kendi 
kredilerimizi kullandırabiliyoruz” 

Okul Servislerine Yüzde Yüz Zam, En Düşük 2 Bin 300 TL Oldu
Okulların açılmasına az bir süre kala velileri üzen haber 
Çanakkale Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası'ndan 
geldi. Başkan Mehmet Ali Demir,  okul sevişlerinin zamlı 
güncel fiyatlarını açıkladı.
Türkiye yüksek enflasyon nedeniyle alım gücü en çok 
düşen ülkelerin başından geliyor. İğneden ipliğe her 
kaleme gelen zam, eğitime de yansıdı. Okulların 
açılmasına az bir süre kala servis ücretleri de 
güncellendi. Akaryakıttan yedek parçaya, servis  
çalışanlarının maaşından  trafik sigortasına  kadar pek 
çok alanda yapılan zamlar nedeni ile okul servislerinde 
ücretler de arttı. Yapılan zamlarla ilgili bir açıklama 
yapan Çanakkale Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası 
Başkanı Mehmet Ali Demir Güncel fiyatları paylaştı. Oda 
Başkanı Mehmet Ali Demir, yaptığı yazılı açıklamada 
“Servisçi esnafımız, servis ücretlerine en son, 
02.08.2022 tarihinde zam almıştır. Akaryakıta % 60, 
yedek parçaya % 100, bağkura % 100, asgari ücrete % 110, 
trafik sigortasına % 100, araç fiyatlarına % 100 civarında 
zam gelmiştir. Yine, servis şoförlerinin ve servis 
ablalarının ücretlerine de zam gelmiştir. Artan hayat 
şartları, yedek parçaya, akaryakıta ve vs. gelen son 
zamlardan dolayı, servisçi esnafımız zam talebinde 
bulunmuştur. 
15.08.2023 tarihinden geçerli servis ücretleri 0-5 

Kilometre tek servis aylık bin 850 TL yıllık 16 bin 650 TL, 
sabah-akşam  aylık 2 bin 300 TL yıllık ise 20 bin 700 TL, 
sabah- öğlen-akşam aylık 2 bin 900 TL, yıllık  26 bin 100 
TL.  0-10 Kilometre arası tek servis aylık 2 bin TL, yıllık 18 
bin TL. Sabah- Akşam aylık 2 bin 500 TL, Yıllık 22 bin 500 
TL.  Sabah-Öğlen-Akşam aylık  3 bin 350 TL, yıllık ise 29. 
Bin 250 TL. 10 Kilometre ve üzeri ücretlerde ise tek servis 
aylık 2 bin 250 TL, yıllık 20 BİN 250 TL. Sabah-Akşam 
AYLIK 2 bin 750 TL,  Sabah-Öğlen-Akşam aylık 3 bin 500 
yıllık ise 31 bin 500 TL oldu. Etüte kalırsa da %10 zam  
yapılacak. Kardeş indirimi ise %10 olarak belirlendi” dedi.



Çanakkale Belediyesi tarafından bir süredir üzerinde 
çalışılan Cumhuriyet Meydanı, yenileme çalışması başladı. 
Meydana baştan sona yeniden yapılıyor. Belediye 
tarafından paylaşılan görsellerde, Atatürk büstü, eski 
yerine konulacak, Meydana yeni yerler de eklenerek 
büyütülecek
Cumhuriyet Meydanı, Çanakkale'nin en eski meydanı. 
Yıllardır burada birçok etkinlik ve programlar yapılıyor. 
Konserler düzenleniyor, parti başkanları burada halka 
hitap ediyor. Buradaki alan daha önce eski hali ile yıllarca 
hizmet verildi. Atatürk Heykeli, okulun bulunduğu yerin 
altındaydı. Daha sonra meydana yeniden düzenlendi ve 
Atatürk heykeli şimdi bulunduğu yere taşındı. Meydana da 
şuanki durumuna getirilmişti.
Bu haliyle yıllardır hizmet veren meydan, yeniden 
düzenleniyor. Kentin tarihi meydanı olan Cumhuriyet 
Meydanı için Çanakkale Belediyesi tarafından başlatılan ve 
yürütülen çalışmalar kapsamında; 24 Ekim 2022 tarihinde 
“Çanakkale Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu” 
kararı ile mimari avan proje onaylanırken, ardından 
hazırlanan uygulama projeleri ile birlikte Meydan, 1. Etap 
çalışmalarına hazır hale getirildi.

ATATÜRK YAŞARKEN BU HEYKEL 
YAPILMIŞ
Üzün süredir yapılan çalışmalar çerçevesinde ilk önce 
okulun önünde bulunan ve yurt olarak hizmet veren 
binanın yıkımı yapıldı. Burası da şuanda otopark olarak 
hizmet veriyor. Yeni düzenleme ile Atatürk heykeli de 
okulun tam ön tarafındaki alana taşınacak ve meydan 
aşağıya doğru ilerleyecek. Yenileme çalışması 
çerçevesinde mevcut heykelin arka tarafından alan da yeni 
projeye dahil edilerek yeniden düzenlenecek ve meydana 
daha da genişlemiş olacak.
Çanakkale Belediyesi tarafından, kentin en önemli açık 
kamusal alanlarından biri olan Cumhuriyet Meydanı'nda 
hem kentin tarihi dokusuna saygılı hem de sosyal, kültürel 
ve sanatsal aktivitelere olanak sağlayacak şekilde yeni 
düzenlemeler gerçekleştirilecek. Kent Meydanı, yapılan 
düzenlemeler ile birlikte yeni ve işlevsel bir görünüm 
kazanacak.
Meydan etap etap olarak düzenlenecek. Meydana ilave 
edilen alanlarla birlikte yaklaşık 5.550 metrekarelik alanı 
kapsarken, çalışmalar doğrultusunda; Cumhuriyet 
Meydanı'nın İskele Meydanı, kentin sık kullanılan arteri 
olan Demircioğlu Caddesi ve Muammer Aksoy Parkı ile 
sirkülasyon bağının güçlendirilmesi hedefleniyor.
Proje kapsamında tüm zemin de yeniden değişecek. 

Meydanda sert zemin etkisini yumuşatmak amacıyla, yeşil 
çim alanlar oluşturulacak ve tercih edilen herdem yeşil 
bitkiler ile yeşil dokuda süreklilik sağlanacak. Meydan 
içerisinde oturma alanları oluşturulacak ve çevresi 
bitkilendirme ile gölgelendirilecek.
Cumhuriyet Meydanı ve Yakın Çevresi Düzenleme Projesi 
1.Etap için  15 Ağustos 2023 tarihi itibariyle çalışmalar 
başladı.

BAŞKAN GÖKHAN İNCELEME YAPTI
Cumhuriyet Meydanı'nda gerçekleştirilecek olan yenileme 
projesi öncesinde alanda Belediye Başkan Yardımcıları ve 
teknik ekip ile birlikte incelemelerde bulunan Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan, proje kapsamında meydanda 
yapılacak olan düzenlemelere ilişkin bilgi aldı. İnceleme 
gezisinin ardından projeye ilişkin açıklamada bulunan 
Başkan Gökhan; “Cumhuriyet Meydanı, Çanakkale'nin en 
eski meydanı. Bu alan Çanakkalelilere uzun yıllar boyunca 
tören ve etkinlik alanı olarak hizmet verdi. Bir de burada bir 
Atatürk heykelimiz var. Bu heykelimizin özelliği, 
Atatürk'ün sağlığında yapılan heykellerden biri olması. O 
nedenle heykelimizi de aynen muhafaza ederek yerini 
değiştireceğiz. Heykelimizi meydandaki eski yerine 
koyacağız.

5 bin 500 metrekare bir alanı A'dan Z'ye yapılandıracağız. 
Meydanın yanında bulunan yolu kapatıyoruz. Eski yurt 
binasının bulunduğu alanı da meydanımızın içerisine 
katarak meydanımızı daha da genişletiyoruz. Altyapı 
çalışmalarını tamamlayacağız, ardından üstyapı 
çalışmaları ve bir takım peyzaj düzenlemeleri ile yaklaşık 4 
ay içerisinde meydanımızı tamamlayacağız” şeklinde 
konuştu.
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Cumhuriyet Meydanı Düzenlemesi Böyle Olacak

Çanakkale'de 3 ayda bin 245 daireye ruhsat verildi
Çanakkale'de Nisan-Haziran 2023 
döneminde yapı ruhsatı verilen yapıların 
daire sayısı 1.245 oldu
TÜİK tarafından yapılan açıklamaya göre; 
Türkiye genelinde yapı ruhsatı verilen 
yapıların yüzölçümü %25,6 arttı.
Bir önceki yılın aynı çeyreğine göre, 2023 
yılı II. çeyreğinde belediyeler tarafından 
yapı ruhsatı verilen yapıların bina sayısı 
%5,7, daire sayısı %31,3 ve yüzölçümü 
%25,6 arttı.

En yüksek yüz ölçüm payı 
%66,4 ile iki ve daha fazla 
daireli binaların oldu
Belediyeler tarafından 2023 yılı II. çeyreğinde yapı ruhsatı 
verilen yapıların kullanma amacına göre en yüksek yüz 
ölçüm payına 25,6 milyon m² ile iki ve daha fazla daireli 
ikamet amaçlı binalar sahip oldu. Bunu 3,9 milyon m² ile 
sanayi binaları ve depolar izledi.
Yapı kullanma izin belgesi verilen yapıların yüzölçümü 
%28,6 azaldı
Bir önceki yılın aynı çeyreğine göre, 2023 yılı II. çeyreğinde 
belediyeler tarafından yapı kullanma izin belgesi verilen 

yapıların bina sayısı %22,1, daire 
sayısı %28,5 ve yüzölçümü 
%28,6 azaldı.

Toplam yüzölçümün 
%58,4'ü konut alanı 
olarak gerçekleşti
Belediyeler tarafından 2023 yılı 
II. çeyreğinde yapı kullanma 
izin belgesi verilen yapıların 
toplam yüzölçümü 21,1 milyon 
m² iken; bunun 12,3 milyon m²'si 
konut, 4,4 milyon m²'si konut 
dışı ve 4,4 milyon m²'si ise ortak 

kullanım alanı olarak gerçekleşti.

En yüksek yüz ölçüm payı %74,0 ile iki 
ve daha fazla daireli binaların oldu
Belediyeler tarafından 2023 yılı II. çeyreğinde yapı 
kullanma izin belgesi verilen yapıların kullanma amacına 
göre en yüksek yüz ölçüm payına 15,6 milyon m² ile iki ve 
daha fazla daireli ikamet amaçlı binalar sahip oldu. Bunu 1,4 
milyon m² ile bir daireli binalar izledi.

Çanakkale'de 
geçen ay bin 
konut satıldı
Çanakkale'de Temmuz ayında 1 021 konut satıldı. 
Türkiye genelinde konut satışları arttı.
TÜİK tarafından yapılan açıklamaya göre; Türkiye 
genelinde konut satışları Temmuz ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre %16,7 artarak 109 bin 548 oldu. 
Konut satışlarında İstanbul 15 bin 724 konut satışı 
ve %14,4 ile en yüksek paya sahip oldu. Satış 
sayılarına göre İstanbul'u 9 bin 688 konut satışı ve 
%8,8 pay ile Ankara, 5 bin 203 konut satışı ve %4,7 
pay ile İzmir izledi. Konut satış sayısının en az 
olduğu iller sırasıyla 27 konut ile Ardahan, 40 konut 
ile Hakkâri, 91 konut ile Tunceli oldu.
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17 Ağustos 1999 Marmara Depremi'nin yıldönümünde 
Kepez Belediyesi, AKUT Çanakkale Ekibi için bir operasyon 
merkezi açtı. Merkez, 125 gönüllüyle faaliyet gösterecek ve 
olası bir afet durumunda Çanakkale ve Türkiye genelinde 
arama-kurtarma çalışmalarına destek verecek.
Merkez, Kepez Belediyesi, Çanakkale Valiliği ve AFAD 
Çanakkale İl Müdürlüğü'nün desteğiyle açıldı. Merkezde, 
eğitim, toplantı ve koordinasyon salonu, ofis ve idari birim, 
lojistik birim ve depo bulunuyor.
AKUT Çanakkale Ekibi, 2010 yılında kuruldu ve bugüne 
kadar 50'nin üzerinde operasyon gerçekleştirdi. Ekip, 
deprem, sel, yangın ve doğada kayıp vakalarında arama-
kurtarma faaliyetlerini yürütüyor.
Merkezin açılışı, Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan, AKUT 

Çanakkale Ekibi Başkanı Burç Naşit Ongan ve diğer 
protokol üyelerinin katılımıyla gerçekleşti. Açılış 
konuşmasında Başkan Arslan, merkez sayesinde AKUT'un 
daha etkin bir şekilde çalışabileceğini belirterek, "Bu 
merkez, Çanakkale'nin ve Türkiye'nin afetlere karşı daha 
dayanıklı olmasını sağlayacak" dedi.
AKUT Çanakkale Ekibi Başkanı Burç Naşit Ongan ise, 
merkez sayesinde daha hızlı ve daha etkin bir şekilde 
arama-kurtarma çalışmalarına destek verebileceklerini 
belirterek, "Bu merkez, AKUT'un Çanakkale'de daha güçlü 
bir şekilde varlığını sürdürmesini sağlayacak" dedi.
AKUT Çanakkale Operasyon Merkezi'nin açılışı, depreme 
karşı farkındalığı artırmak ve afetlere hazırlıklı olmak için 
önemli bir adım olarak görülüyor.

Son yılların en kurak dönemi yaşanırken, Bayramiç'ten 
Ezine'ye ve oradan da Çanakkale merkeze bağlı Batak 
Ovası'na kadar olan tarım arazisinin su ihtiyacını karşılayan 
Bayramiç Barajı'ndan su hızla azalıyor.
Barajdaki seviyesinin iyice düşmesi ile çeltik ekimi de mercek 
altına alındı. Toplanan komisyon tarafından fazladan ekildiği 
tespit edilen 5 bin dönüm çeltiğin suyu kesildi ve ekim yapan 
çiftçilere ceza kesildi. Fazla çeltik ekimi nedeniyle 
önümüzdeki günlerde tarlalardaki ürünlerin tehlikeye 
gireceği belirtiliyor.
Tarım alanında nam salmış bir kenttir Çanakkale. Domatesi, 
çileği, biberi, karpuzu ve birçok ürünü adeta birer marka 
durumunda. Özellikle Çanakkale domatesi, Türkiye genelinde 
herkesin bir an önce çıkmasını beklediği ürünlerin başından 
geliyor. Bu ürünlerin en çok yetiştirildiği yerlerin başında ise 
Batak Ovası geliyor. Merkeze 25 kilometre uzakta bulunan 
Kumkale ve Çıplak köylerinin de içinde bulunduğu geniş ova 
verimliliği ile tanınıyor. Çanakkale Boğazı'ndan gelen rüzgarın 
etkisi ve verimli toprakları ile başta domates olmak üzere bir 
çok kaliteli tarım ürünü buradan çıkıyor. Tadı ve kokusu ile 
buradaki ürünler yurtdışına ve Türkiye'nin birçok bölgesine 
gönderiliyor.

Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu (TESK) 
Başkanı Bendevi Palandöken, "Gıda ve zorunlu tüketim 
malları başta olmak üzere ambalajlı ürünlere yasal 
çerçevede gramaj standardı getirilmeli." ifadesini kullandı.
Palandöken, yaptığı yazılı açıklamada, vatandaşları 
alışveriş yaparken gramaj hilelerine karşı dikkati olmaları 

yönünde uyardı.
Bazı ambalajlı ürünlerde gramaj düşürülüp fiyat aynı 
tutularak gizli zam yapıldığına dikkati çeken Palandöken, 
özellikle gıda, temizlik ve kişisel bakım ürünlerindeki fiyat 
artışlarından dolayı piyasadaki bazı üreticilerin kar 
marjlarını artırmak için ürünlerin gramajını düşürerek 
tüketiciyi yanılttığını belirtti.

Tüketici farkına varmadan daha az ürün 
alıyor
Palandöken, tüketicinin daha az ürün aldığının farkında 
olmadan aynı miktarda para ödediğini ifade ederek, "Bir 
nevi gizli zam yaparak tüketiciyi mağdur ediyorlar. 
Vatandaş bu konuda bir hile veya haksız uygulamaya 
maruz kaldığında yasal haklarını korumalı. Gıda ve zorunlu 
tüketim malları başta olmak üzere ambalajlı ürünlere yasal 
çerçevede gramaj standardı getirilmeli." 
değerlendirmesinde bulundu.

AKUT Çanakkale Operasyon Merkezi Açıldı

TESK Başkanı Palandöken: Bazı 
ambalajlı ürünlerde gizli zam yapılıyor

Süresiz Nafaka da Dahil: Aile Hukukuna Yeni Düzenleme Geliyor
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, nafaka, 
tazminat ve boşanmayı kapsayan aile 
hukuku konusunda çalışmalarının 
sürdüğünü, bir düzenlemenin geleceğini 
söyledi.
Boşanmanın ardından genelde 
erkeklerin kadınlara ödediği aylık 
nafakanın 'süresiz' olması yerine belirli 
dönemi kapsamasına dair düzenleme 
talebi bir süredir dile getiriliyor.
A Haber canlı yayınında konuşan Tunç, 
bir soru üzerine süresiz nafakaya değindi. Tunç, 1988'e 
kadar nafakada sürenin bir yıl olduğunu, daha sonra bunun 
süresiz hale getirildiğini belirtti.
Bu konudaki tartışmaları hatırlatan Bakan Tunç, nafaka 
alacaklısıyla nafaka borçlusundaki dengenin gözetilmesi 
gerektiğini kaydetti.

Düzenleme gelecek
Adalet bakanı, sözlerini şöyle 
sürdürdü: "Aslında bu konu 
aile hukukuyla ilgili bir konu. 
Nafaka, tazminat, boşanma 
konusu. Özellikle aile 
hukuku konusunda geniş bir 
çalışmamız var. Bilim 
Komisyonumuz şu anda 
çalışıyor. Özellikle boşanma 

davalarının, nafaka ve tazminat davalarından ayrı 
tutularak uzun süren boşanma davalarının önüne 
geçilmesi gerekiyor. Çünkü tarafları mağdur eden bir 
durum söz konusu. 

'Toptan ele alınacak'
Aile hukukunu toptan ele alacak bir düzenlememiz söz 
konusu olacak. Özellikle aile arabuluculuğu yönünde 

görüşler var. Yani burada da kadına şiddet konusu ayrı 
tutularak boşanma hukukunda da tazminat ve nafaka 
konusunda da arabuluculuk müessesinin getirilmesi 
konusunda birtakım görüşler var. Bu görüşlere uygun Bilim 
Komisyonumuzun da çalışmaları söz konusu. Nafaka 
konusu da bu kapsamda değerlendirilebilecek bir konu. 

'Mağdur olmayacak' sözü
Burada elbette ki bir gün evli kalıp yıllarca, on yıllarca 
nafaka ödeyen kişiler var ancak bu dosya bazında 
değerlendirdiğimiz zaman kadınların da mağduriyetine 
neden olmayacak bir düzenleme gerekebilir. Her dosyanın 
özelliği farklı olabilir. Burada özellikle kadınlarımızı da 
mağdur etmeyecek, nafaka alacaklısı olan kadınların 
mağdur olmamasıyla ilgili de bir güvenceyi sağlamamız 
gerekir. Bu nedenle o dengeyi gözeterek çalışma yapmak 
gerekir.”

Fazla Ekilen Çeltiğin Suyu 
Kesildi Ceza Verildi

'Deprem sigortası' artık 
Zorunlu Afet Sigortası olacak
Depremlere karşı konutları korumak için getirilen zorunlu deprem 
sigortasının kapsamı genişletilecek. Zorunlu sigortalar artık tüm 
afetleri kapsayacak.
Başkent Sigorta Acenteleri Derneği (BASİAD) Başkanı Hacı Ali Yücel, 
zorunlu deprem sigortasının kapsamının genişletilerek adının Zorunlu 
Afet Sigortası (ZAS) olarak değiştirileceğini, uygulamanın 2024'ün 
başında devreye alınmasını beklediklerini söyledi.
Yücel, Kahramanmaraş merkezli depremlerden sonra yeni düzenleme 
yapma ihtiyacının hasıl olduğunu, Zorunlu Afet Sigortası 
düzenlemesine yönelik ilgili kurumların çalışma yürüttüklerini belirtti.
Yücel, zorunlu deprem sigortasının sadece deprem teminatını 
kapsadığına işaret ederek, yeni düzenlemeyle sigortanın kapsamının 
genişletilerek adının Zorunlu Afet Sigortası olarak değiştirileceğini, 
hem deprem hem de sel gibi diğer afetleri de kapsayacağını dile getirdi.
DASK poliçelerinde eşya teminatının olmadığına, sadece konutun 
metrekaresine göre fiyat verildiğine dikkati çeken Yücel, kat malikleri 
ve kiracıların istemeleri halinde eşyalarını da ZAS kapsamında 
sigortalatabileceğini ifade etti.

Zeyilnameye gerek kalmayacak
Yücel, en önemli değişikliklerden birinin de deprem sigortalarının 
enflasyona endekslenmesi olduğunu, yapılacak değişiklikle 
zeyilnameye de gerek kalmayacağını söyledi.
Yeni düzenlemelerin 2024'ün başında uygulamaya girmesini 
beklediklerini belirten Yücel, "Vatandaşların doğal afet sigortasını 
doğru bedellere, teminatlara ve bilgilere göre yaptırılması önem arz 
ediyor." dedi.
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Çanakkale'nin Biga ilçesine bağlı Işıkeli köyünde Birinci 
Dünya Savaşı yıllarında yaşanan kıtlıktan doğan özel bir 
lezzet olan "Işıkeli Nohut Kahvesi," Türk Patent ve Marka 
Kurumu tarafından resmi olarak Coğrafi İşaret ve 
Geleneksel Ürün Adı olarak tescillendi.
Çanakkale Ticaret Borsası Başkanı Abdullah Deniz, Işıkeli 
Nohut Kahvesi'nin coğrafi işaret tescilini memnuniyetle 
karşıladıklarını ve bu özel kahvenin coğrafi sınırlarla ün 
bağının bulunduğunu vurgulayarak, yöresel tatların 
korunmasına dikkat çekti. Deniz, başvuru sahiplerini 
tebrik etti ve diğer coğrafi işaretli ürünlerle birlikte Işıkeli 

Nohut Kahvesi'nin, Çanakkale'nin zengin kültürel 
mirasının ve el emeğinin korunmasına katkı sağladığını 
ifade etti.
Biga Belediye Başkanı Bülent Erdoğan, Işıkeli Nohut 
Kahvesi'nin artık coğrafi işaret ve geleneksel ürün adı 
koruması altında olduğunu belirterek, bu tescilin geçmişin 
izlerini ve emeğini koruma altına aldığını vurguladı. 
Ürünün tarihi lezzetini sadece bir lezzet olarak değil, 
geçmişin mirasını da taşıdığını söyledi.
Biga Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Şadan Doğan, "Işıkeli 
Nohut Kahvesi"nin Biga'nın önemli geleneksel 
lezzetlerinden biri olduğunu ve coğrafi işaretli olarak tescil 
edilmesinin büyük bir öneme sahip olduğunu belirtti. 
Başkan Doğan, bu adımın bölgenin kültürel mirasını 
korumak ve yöresel zenginlikleri güçlendirmek amacıyla 
atıldığını sözlerine ekledi.
Bu tescille, Çanakkale'nin zengin coğrafi işaretli ürünler 
listesine Işıkeli Nohut Kahvesi'nin katıldığı belirtildi. 
Bölgenin kültürel mirası ve el emeğinin korunması 
konusunda önemli bir adım olan bu tescil ile Çanakkale'nin 
yöresel zenginlikleri daha da güçleniyor ve markalaşma 
niteliğindeki ürünleri daha değerli hale geliyor.

Lapseki'nin tescilli ürünü Lapseki şeftalisi için soğuk hava 
deposu yapıldı. Depo, Tarım Ve Kırsal Kalkınmayı 
Destekleme Kurumu (TKDK) desteği ile tamamlayarak 
meyve sektörüne önemli bir hizmet kazandırdı.
Çanakkale'nin meyve deposu Lapseki İlçesinde üretilen ve 
2022 yılında tescillenen Lapseki Şeftalisi  üretimi her geçen 
yıl daha da artarken, meyvenin iç pazarlara daha sağlıklı ve 
taza ulaştırılması için bölgede soğuk hava depoları büyük 
önem taşıyor.  Umurbey Beldesinde üretim yapan Ahmet 
Eser de ürünlerini iç pazara aktarmak için  geçtiğimi yıl bir 
projeyi hayata geçirdi. Hayata geçirdiği soğuk hava 
deposuna yaptığı başvuru ile TKDK'da destek verdi. %50 
hibe desteği alan Eser kurduğu tesisle üretilen meyvelerin 
korunmasına ve iç pazara sağlıklı aktarılmasına büyük 
destek veriyor.
Soğuk hava deposu projesinin destek alma sürecine 
değinen Ahmet Eser yaptığı açıklamada “Lapseki  

Umurbey'de meyvecilik yapıyorum. Eser Soğuk hava 
deposunun da sahibiyim. Daha önce TKDK'dan proje 
desteği alan arkadaşlarımız oldu.  Biz de bu işi 'yapabiliriz' 
dedik  ve projemizi hazırlayarak TKDK'ya başvurduk.  
Kabul gören projemizde verilen destekle tamamlamayı 
başardık.  Tesisimizde 6 odalı soğuk hava depomuz var. 
dışardan gelen malı paketlendiği alanımız var. Burada yılda 
bin ile bin 500 ton aralığında  şeftali yada diğer meyve 
ürünlerini işleyebiliyoruz.  İşlemleri yapıldıktan sonra 
ürünlerimizi iç piyasa pazarlarına nakliyesini sağlıyoruz” 
dedi.

Muhafaza Ederek Güvenle İç Pazara 
Gönderiyoruz
Ahmet Eser “Biz Projemizi hazırlayıp TKDK'ya 
sunduğumuzda  ortaya çıkan rakam 3,5 milyon  projemizin 
maliyeti vardı. Bu proje için TKDK bize %50 hibe desteği 
sundu. Maliyetimizin yarısı olan 1 milyon 700 bin civarı 
desteğimizi aldıktan sonra projemizi tamamladık.  
Bölgemizde en çok yetiştirilen ürün şeftali, Lapseki'de 
yetiştirilen bu özel şeftaliler eğer soğuk hava depolama 
şansı olmazsa üretim şansı hiç yok.  Yada yetiştirilen 
meyveleri dalından kopardıktan sonra günlük tüketmek 
gerekiyor.  Bunu saklama alanın yok, piyasan da iyi değilse  
soğuk hava depoları devreye giriyor.  Bu üretimi yapan 
üreticiler de ürünlerini bu alanlarda saklayarak değer 
katıyorlar.  Biz bu hizmeti başarı ile yapıyoruz. Bunu 
yapmak başka arkadaşlarımız varsa da projelerini 
hazırlayarak TKDK'ya sunsunlar” dedi” dedi.

Işıkeli Nohut Kahvesi Coğrafi İşaret Altında

Lapseki Şeftalisi için soğuk hava deposu yapıldı

AK Parti, 21 Yıldır Türkiye'nin Büyümesi ve Gelişmesi İçin Çalışıyor
AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Hayati Yazıcı, 
Çanakkale'de düzenlenen "Şehir Buluşmaları" etkinliğinde 
yaptığı konuşmada, AK Parti'nin Türkiye'nin büyümesi ve 
gelişmesindeki yürüyüşüne vurgu yaptı.
Yazıcı, AK Parti'nin 21 yıldır iktidarda olduğunu ve bu süre 
zarfında Türkiye'nin birçok alanda önemli ilerlemeler 
kaydettiğini söyledi. Yazıcı, "AK Parti'nin icraatının 
merkezinde insan var, siyasetinin temelinde millet var" 
dedi ve parti teşkilatının sahadaki çalışmalarının ülkenin 
ilerlemesine büyük katkı sağladığını belirtti.
Yazıcı, AK Parti'nin Türkiye'nin büyüyen milletler arasında 
bu gücüyle ve duruşuyla edindiği konumun, Türkiye'nin 
tarihinin çok kıymetli sayfaları arasında yer aldığını 
söyledi. Yazıcı, "Millete hizmet yaparken bu perspektif 
hayati derecede önemli" dedi ve önümüzdeki yıl 
gerçekleşecek yerel seçimlerde de aziz milletimizin, hizmet 
edecek kişileri, eser üretecek kadroları görecek ve ona 

göre oy hakkını kullanacak diye düşünüyorum" ifadelerini 
kullandı.
Yazıcı'nın konuşmasının ardından parti üyeleri ve 
katılımcıların sorularını yanıtladı.
Yazıcı'nın konuşmasında öne çıkan noktalar şunlardır:
AK Parti, 21 yıldır Türkiye'nin büyümesi ve gelişmesi için 
çalışıyor.
AK Parti'nin icraatının merkezinde insan var, siyasetinin 
temelinde millet var.
Parti teşkilatı, sahadaki çalışmalarıyla ülkenin ilerlemesine 
büyük katkı sağlıyor.
AK Parti, Türkiye'nin büyüyen milletler arasında bu 
gücüyle ve duruşuyla edindiği konumun, Türkiye'nin 
tarihinin çok kıymetli sayfaları arasında yer aldığını 
söylüyor.
AK Parti, önümüzdeki yıl gerçekleşecek yerel seçimlerde 
de milletin hizmet edecek kişileri, eser üretecek kadroları 

göreceğini ve ona göre oy kullanacağını söylüyor.
Yazıcı'nın konuşması, AK Parti'nin Türkiye'nin büyümesi 
ve gelişmesi için kararlı olduğunu gösteriyor. AK Parti, 
önümüzdeki yıllarda da Türkiye'nin büyümesini ve 
gelişmesini sürdürmek için çalışacağını söylüyor.

Yeni Düğün Salonu 
Çalışmaları Başladı
Lapseki'de belediye tarafından Yeni Düğün Salonu 
yapılması planlandığı duyurulmuştu. Yeni Düğün 
Salonu'nun temel atma çalışmaları başladı. 
Toplam 7.500 metrekare alana sahip olduğu belirtilen 
düğün salonunun temel atma çalışmaları geçtiğimiz 
gün başladı.
600 metrekare kapalı düğün salonu alanı, 1. 530 
metrekare açık düğün salonu alanı, 1. 000 metrekare 
yeşil alanı bulunan ve 1. 180 metrekare otopark, 
alanının olduğu düğün salonunun kapasitesi 500 
kişiden oluşuyor.
Yeni Düğün Salonu için yapılacak otopark alanının ise 
60 araçlık kapasitesi olduğu bildirildi.

Çanakkale'de korkunç cinayetin 
nedeni belli oldu: Kıskançlık

Çanakkale'nin 
Ayvacık ilçesinde 
H.K. (40) ile Alpay 
Çankırı arasında 
kıskançlık 
sebebiyle çıkan 
tartışma 
sonucunda bir 

kişi bıçaklandı. Bıçaklanan Alpay Çankırı, kaldırıldığı 
hastanede yaşamını yitirdi.
Ayvacık'ın Ahmetçe köyünde dün gece saat 23.30 
sıralarında köy merkezinde yaşanan olayda, H.K. (40) 
ile Alpay Çankırı (25) arasında tartışma yaşandı. 
Kıskançlık nedeniyle başladığı iddia edilen olayda H.K., 
Alpay Çankırı'yı bıçakla yaraladı.
Karın bölgesinden ağır yaralanan Çankırı, olay yerinde 
yapılan ilk müdahalenin ardından ambulansla Ayvacık 
Devlet Hastanesine kaldırıldı. Çankırı, hastanede 
doktorların yapılan tüm müdahalesine rağmen 
hayatını kaybetti.
Olayın ardından jandarma, şüpheli H.K.'yi gözaltına 
aldı.
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Memur ve memur emeklilerinin toplu sözleşme 
görüşmelerinde hükümetin sunduğu ikinci zam teklifi, 
memurlar tarafından yetersiz bulundu. Bu nedenle 
Memur-Sen, 81 ilde eş zamanlı olarak protesto kararı aldı. 
Çanakkale Memur-Sen İl Başkanlığı ve bağlı sendikalar, 
Troya Atı önünde toplanarak teklife tepki gösterdi. Memur-
Sen Çanakkale İl Başkanı Suat Özen, kamu görevlilerinin 
taleplerini dile getirirken, teklifin hala beklentinin altında 
olduğunu vurguladı.

Teklif Merkez Bankasının Enflasyon 
Tahminlerinin Altında
Kamu İşvereni Tarafından Teklif Yetersiz Bulundu Memur-
Sen ve yetkili sendikaların, 7. Dönem toplu sözleşme 
masasında sunduğu gerçekçi tekliflere karşın kamu 
işvereninin verdiği tekliflerin yetersiz olduğunu belirten 
Özen, enflasyon baskısının devam etmesine ve maaş 
artışlarının enflasyon farkına göre belirlenmesine karşı 
olduklarını dile getirdi. Kamu İşvereni tarafından sunulan 
teklifin, Merkez Bankasının enflasyon tahminlerinin 
altında kaldığına dikkat çekti.

Yaşam Zorlaştır ve Alım Gücü Düştü
Memur-Sen'in Talepleri ve Tepkileri Özen, kamu 

görevlilerinin ve emeklilerinin sorunlarını masada çözüm 
beklediklerini, ancak beklentilerini karşılayan bir teklif 
sunulmadığını ifade etti. Düşük memur maaşları, emekli 
maaşlarının yetersizliği, ücret skalalarının bozulması gibi 
birçok konuda tepkilerini dile getirdi. Ayrıca, akaryakıt ve 
ulaşım fiyatlarındaki zamların yaşamı zorlaştırdığını ve 
alım gücünün düştüğünü vurguladı.

Refah Payı Verilmesi Sözünün Gereğini 
Bekliyoruz
Refah Payının Önemi Vurgulandı Özen, enflasyonun 
üzerinde büyüme oranı kadar refah payının verilmesi 
gerektiğini ve kamu işvereninin bu sözü yerine getirmesi 
gerektiğini belirtti. Memur-Sen olarak gerçekçi ve akılcı 
rakamlarla hazırlanan tekliflerine kamu işvereninden 
gerçekçi revizeler yapılmasını talep etti. Ayrıca, 
Cumhurbaşkanı'nın 2023 Seçim Beyannamesinde yer alan 
enflasyonun üzerinde refah payı verilmesi sözünün 
masada hayata geçirilmesi gerektiğini vurguladı.
Memurların Sorumluluğu Özen, memur ve memur 
emeklilerinin ülkenin her zor zamanında yanlarında 
olduklarını ve toplu sözleşme masasında da 
sorumluluklarının bilincinde olduklarını ifade etti. Kamu 

işvereninden gerçekçi ve adaletli bir teklif beklediklerini 
belirten Özen, memurların refahının gözetilmesi 
gerektiğini vurguladı.
Sonuç olarak, memurların hükümetin ikinci zam teklifine 
karşı çıkmak amacıyla protesto gösterileri ve taleplerini 
dile getirmek için alanlara indiği görüldü. Memur-Sen, 
kamu işvereninden daha adil ve gerçekçi bir teklif 
beklerken, memur ve memur emeklilerinin refahlarının 
gözetilmesini istedi.

"Memurlar İkinci Zam Teklifini Protesto Etmek İçin Alanlarda" 

Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit Özdağ Çanakkale'de Konuştu
Zafer Partisi Genel Başkanı Prof. Dr. Ümit Özdağ, basın 
mensupları ile bir araya gelerek gündeme dair 
açıklamalarda bulundu. Özdağ, Zafer Partisi'nin tek başına 
Türkiye'nin her yerinde seçimlere girmek üzere 
hazırlıklarını sürdürdüğünü belirterek, "Zafer Partisi 
belediye başkanlarını seçen ilçeler ve iller işgalci 
teröründen kurtulacak" dedi.
Özdağ, Zafer Partisi'nin yerel seçimler için hazırladığı 
program hakkında da bilgi verdi. Özdağ, "Zafer Partisi'ne oy 
verdiğiniz takdirde yaşadığınız ilin veya ilçenin sığınmacı 
ve kaçaklara ekonomik destek verilmeyecek. Biz bu parayı 
Türk halkı için harcayacağız. Eğer Zafer Partisi'ni belediye 
başkanlığına getirirseniz ilinizde veya ilçenizde 
sığınmacıların ve kaçakların açmış olduğu dükkanlara 
müsaade etmeyeceğiz. Yeni dükkan açılmayacak, açılanlar 
içerisinde ruhsatsız açılanların tamamı kapatılacak. 

Ruhsatla açılanlar da yoğun bir denetim altına alınacak. 
Zafer Partisi'ne oyunuzu verirseniz, oturduğunuz ilçede bir 

apartman dairesinde 2-3 tane sığınmacı ailesi birlikte 
oturamayacak. Herkes gibi normal otursunlar, tek aile tek 
daire. Zafer Partisi'ne verirseniz oyunuzu belediye 
seçimlerinde parklar sizin kalmaya devam edecek. 
Sığınmacılar kaçaklar için parkın bir yerinde bir tane park 
göstereceğiz. Orayı kullanabilirler. Ama bunun dışındaki 
parklar bahçeler kamu tesisleri, belediye tesisleri bu 
ülkeye karşı hizmetini yapanlara aittir" dedi.
Özdağ, Zafer Partisi'nin sığınmacılara karşı ayrımcı bir tavır 
takındığının iddialarına da yanıt verdi. Özdağ, "Tabii ki 
ayrımcılık. Türklere ayrımcılık yapacağız. Askere gidenlere, 
vergi verenlere, bu ülke için sevinenlere, bu ülke için 
ağlayanlara, bu ülke için çocuğunu askere yollarken kına 
yakan annelere ayrımcılık yapacağız. Ayrımcılık evet. Ama 
adil bir ayrımcılık. Biz de Türk milletine adil davranacağız" 
dedi.

Çanakkale Boğazı yüzerek geçilecek

Dünyanın en eski yüzme yarışmasının yapıldığı yerlerin 
başından gelen Çanakkale Boğazı,'ndaki yüzme yarışması 
bu yıl da yapılacak. Yarışmaya 17 ülkeden yüzücüler 
katılacak.
Bu yıl 36'ıncıs düzenlenecek olan Çanakkale Boğazı Yüzme 
Yarışmaları hazırlıkları devam ediyor. İlhamını aşkı için 
Boğazı yüzerek geçen Hero ve Leandros'un hikayesinde 

alan yarışma, bu yıl da binlerce sporcu ağırlayacak. Rotary 
kulübü tarafından her yıl geleneksel olarak düzenlenen 
yarışmalara bu yıl Çanakkale'nin yerel markası Wilusa 
Turizm da destek verecek. 35 yılda 18 milyondan fazla 
yüzücünün katıldığı yarışmada 100 milyonun üzerinde 
kulaç atıldığı yarışma Cumhuriyetin 100. Yılında yapılması 
da ayrı bir önem taşıyacak. 30 Ağustos'ta 
gerçekleştirilecek yarışmalar öncesinde bir basın toplantısı 
düzenlenerek yarışmalar hakkında bilgiler verildi. Limani 
Otelde gerçekleştirilen bilgilendirme toplantısında Wilusa 
Turizm Yöneticisi Ahmet Çelik, Rotary Kulübü Geçmiş 
Dönem Başkanı Emine Şengören Güzel , Çanakkale Boğazı 
Yüzme Yarışları Komodoru Soykan Özer ve 2023 2024 
Rotary Kulübü Dönem Başkanı Tahir Orhan  katıldı
Amerika Birleşik Devletleri'nden Avrupa ülkelerine kadar 
pek çok kişi tarihi yarışmalara katılmak için kontenjanların 
açılmasını bekledi. Uluslararsı tanınırlığı olan tarihi 
yarışmaların kayıtları açıldıktan 40 dakika sonra 
tamamlandı. Bu rekor başvurunun ardından yarışma için 
geri sayım başladı.

2022'de Çanakkale'ye En Çok Öğrenci Geldi
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK)  2022 Yurt içi göç 
istatistik verilerini açıkladı.
Çanakkale'nin en çok göç alma ve verme nedeni ise eğitim 
oldu. ÇOMÜ'nün başarılı performansı  ve Çanakkale'nin 
özgür yapısı dolayısı ile öğrencilerin tercihi oluyor.
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK)  2022 Yurt içi göç 

istatistik  verilerine göre Türkiye'de 2022 yılında 2 milyon 
791 bin 156 kişi iller arasında göç etti. Ülkemizde 2007-2008 
döneminde %3,18 olan iller arası göç eden nüfus oranı, yıllar 
içinde inişli ve çıkışlı bir seyir izleyerek 2022 yılında %3,27 
oldu. Diğer bir ifadeyle Türkiye'de 2022 yılında 2 milyon 791 
bin 156 kişi iller arasında göç etti. Bu nüfusun %47,9'unu 

erkekler, %52,1'ini ise kadınlar oluşturdu. 
oğası, Tarihi ve iş alanındaki gelişimi ile son yıllarda göz 
dolduran Çanakkale'de Üniversitenin de akademik 
alanlarda önemli çalışmalara imza atması ile eğitimde 
öğrencilerin tercih noktası oldu. Çanakkale'de 2022 yılında 
en çok göç alma ve göç verme nedeni eğitim oldu.

41 Milyon TL'lik yatırım
İl Özel İdare tarafından Çan'da yapılması planlanan 12 
derslikli İstiklal İlkokulu'nun yapım ihalesi tamamlandı. 
Bodrum, zemin ve 2 kattan oluşmakta olan 12 derslik 
haricinde 4 derslik anasınıfı, yemekhane, mutfak, 
rehberlik servisi, laboratuvar, fen dersliği, destek eğitim 
odası ve idari kısımların bulunduğu okul binasının ihale 
bedeli KDV hariç 41 Milyon TL oldu.


